



# 中華航空 中秋節

## 小「華」家

### 童畫比賽

**比賽時間:** 2014年9月6日, 上午11時至下午5時 (共三個場次)

**地點:** **世界日報96爾灣中秋** - 星空園遊會現場〈爾灣中文學校〉

**9 Truman. Irvine, CA 92620**

**參賽組別/資格:** **A【幼兒組】** 2-6歲 • **B【兒童組】** 7-9歲 • **C【少年組】** 10-12歲

**比賽場次:** 參賽者可自行選擇場次, 並請提前半小時報到

● 第一場: 11:30~13:00 ● 第二場: 13:30~15:00 ● 第三場: 15:30~17:00

**評分標準:** 創意35%、切題25%、技巧20%、構圖20%

**報名辦法:** 即日起至8-15-2014 請上網至「**世界活動網**」報名<http://www.wjlaevent.com>

或填寫報名表格傳真至: **323-266-2994** \*名額有限, 請儘早報名, 以免向隅

**比賽辦法:** ● 繪畫主題將於比賽當天現場公佈

● 參賽者請**自備畫具**, 主辦單位提供**比賽場地及畫紙** (11"x14")

● 現場報到後, 畫作需於現場規定時間內完成

● 比賽結果將在2014年9月15日於世界日報公佈

**獎項:** ● **驚為天人獎**(每組1名)獲頒**中華航空公司**洛杉磯↔台北

經濟艙來回機票**2張**(成人票與孩童票各一張)

● **不可多得獎**(每組3名)-獲頒**華航公仔**各一組

● **潛力無窮獎**(每組3名)-獲頒**華航「雲門彩繪」飛機模型**各一架

**諮詢專線:** 323-268-4982 Ext:500



**CHINA AIRLINES**



# China Airlines Mid-Autumn



## 小「華」家

## Art Contest

**Date:** September 6, 2014

**Time:** 11am~5pm

**Place:** Irvine Chinese School (9 Truman, Irvine, CA 92620)

**Who:** • Group A (ages 2~6) • Group B (ages 7~9) • Group C (ages 10~12)

**Drawing Session Time Frame:**

Participants can choose to attend only one of the following three drawing sessions. Please arrive and check in at least 30 minutes prior to the beginning of each session.

• Session 1 : 11:30~13:00 • Session 2 : 13:30~15:00 • Session 3: 15:30~17:00

**Grading:** Creativity 35%, Relevance to theme 25%, Technique: 20%, Composition 20%

**Registration:** Please register at (<http://www.wjlaevent.com>) or fill out and fax the application form to: **323-266-2994** by August 15, 2014. \*Spaces are limited and available on a first come first served basis.

**Prizes:**

- **Grand Prize** (one per group): A pair of China Airlines economy class round-trip ticket from Los Angeles to Taipei
- **Exceptional Prize** (Three per group): China Airlines Cabin figurine
- **Promising Prize** (Three per group): China Airlines Cloud Gate Liveried Airplane Model

**Rules of contest:**

- Subject matter will be timely announced on the location of contest.
- Contestants must bring tools and material for the contest. Paper (mix media paper 11" x 14") will be available on the location.
- Please report to the contest 30 minutes before the scheduled time frames. Each runs for 90 minutes.
- The list of winners will be published in World Journal on September 15, 2014.

**Contact: 323-268-4982 Ext. 500**



**CHINA AIRLINES**



中華航空 中秋節  
China Airlines Mid-Autumn



小「華」家

童畫比賽  
Art Contest

報名表 Registration Form

First Name : \_\_\_\_\_ Last Name : \_\_\_\_\_

中文姓名 Chinese Name : \_\_\_\_\_

監護人姓名 Contact Person : \_\_\_\_\_

性別 Gender :  男 Male  女 Female

生日 Birthday : \_\_\_\_\_ 年齡 Age : \_\_\_\_\_

聯絡地址 Address : \_\_\_\_\_

城市 City : \_\_\_\_\_ 州別 State : \_\_\_\_\_ 區域號碼 Zip Code : \_\_\_\_\_

家裡電話 Telephone : \_\_\_\_\_ 手機 Cell Phone : \_\_\_\_\_

電子郵件 Email : \_\_\_\_\_

參加場次 Session :  11:30~13:00  13:30~15:00  15:30~17:00

